
 

ZÁPIS Č. 7 / 2007 (187) 
ZE ZASEDÁNÍ  AKADEMICKÉHO SENÁTU  VUT  KONANÉHO DNE  21. ZÁŘÍ  2007   

V PENZIONU SYKOVEC VE TŘECH STUDNÍCH  
 
 
Přítomni: viz prezenční listina (celkem 17 členů AS VUT) 
Omluveni: rektor Rais, tisková mluvčí Vanýsková, kvestor Kotek,  
 Doc.Pekař/FCH, Doc. Kunovský/FIT, PhDr.Spoustová/FaVU,   
 studenti: P. Zedníčková, D. Čechová,  M. Kareš, P.Dub 
Hosté: prorektoři: Kotoul, Švec, Fiala, Nový, Jura,  
 Doc. F. Ježek/ ZČU Plzeň, Prof. J. Zrzavý/ JČU České Budějovice,  
 Doc. E. Münsterová, J. Cardová 
 
 

PROGRAM: 
 

1. Zahájení jednání, uvítání hostů a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení zápisu ze zasedání AS VUT ze dne 19. 6. 2007 
4. Informace  prorektorů  
5. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol 
6. Schéma OP VaV pI 
7. Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT v Brně pro rok 2008 
8. Žádost o projednání záměru vykoupit pozemky v lokalitách „Pod Palackého vrchem“ 

a „Ramzová“  
9. Projednání Rozhodnutí rektora č.11/2007 – Výše ubytovacího stipendia v období 

květen - srpen 2007 
10. Vyjádření AS VUT k podnětům a stanoviskům Správní rady VUT v Brně 
11. Vyjádření Akademického senátu VUT k výsledkům jednání na výjezdním zasedání 

ve Třech Studních  
12. Vyhlášení doplňovacích voleb do Studentské komory AS VUT ve volebním obvodu 

studentů FIT 
13. Různé 

                    

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 
 
1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ, UVÍTÁNÍ HOSTŮ  A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 

Jednání zahájil předseda AS VUT doc. Dalík v 19:15 hodin. Přivítal všechny přítomné a omluvil 
nepřítomnost rektora, kvestora a tiskové mluvčí. Zejména srdečně přivítal pozvané hosty doc. 
RNDr. F Ježka, CSc., ze ZČU v Plzni  a Prof. RNDr. J. Zrzavého CSc., z JČU v Českých Budě-
jovicích, kterým předal upomínkové předměty VUT, stanovisko rektora VUT a předsedy AS 
VUT k Tezím Bílé knihy a informační materiály o činnosti  AS VUT. Do funkce skrutátorů  na-
vrhl prof. Vávrovou  a studenta Bc. Mahdala. 

Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory prof. M. Vávrovou a  Bc. J. Mahdala. 
Hlasování: pro – 13  hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování –  0 hlasů. 



 
UAS 1. 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory prof. M. Vávrovou a  Bc. J. Mahdala. 
 
2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ 
 

Program zasedání byl schválen v předloženém znění.  
Hlasování: pro – 16  hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT DNE 19. 6. 2007 
 
K zápisu ze zasedání AS VUT dne 19. června 2007 byly doručeny tyto připomínky: 
 
Kvestor VUT 
 připomenul, že v přehledu vnitřních předpisů VUT uvedených do souladu s platnou novelou 

Zákona o VŠ 111/1998 Sb. (bod 8 zápisu), chybí datum 13. 6. 2006 schválení vnitřního před-
pisu Pravidla hospodaření a účtování VUT v Brně. 

 Uvedl, že v bodě 7, v diskusním příspěvku prof. Vávrové:  
 

„I FCH má problémy se zařazováním vložného do cestovného, zejména pokud je úhrada 
vložného podmínkou přijetí příspěvku na sympozium a současně souvisí s potvrzením mož-
nosti účasti na sympoziu. Je to problém zejména v případě, kdy vyjíždí doktorandi, kteří 
hradí vložné z doktorského konta, neboť součástí doktorského konta není speciální příspěvek 
na cestovné. Potom se toto vložné musí uhradit z jiných zdrojů a provádět zbytečné přesun.“  

 
je nesprávně uvedeno, že „součástí doktorského konta (FCH) není speciální příspěvek na 
cestovné.“ Z diskusí prof. Vávrové s tajemnicí FCH Ing. R. Herrmannovou vyplynulo, že 
požadavek hradit vložné z jiných zdrojů není důsledkem pravidel pro využívání doktorských 
kont FCH, ale dalších omezení, která vznikla na úrovni pracoviště FCH. 

 
Ing. Hanušová přednesla na jednání EK AS dne 11. 9. 2007 a LK AS dne 19. 9. 2007 své odbor-
né připomínky k usnesení UAS 10: 
 
„AS VUT žádá kvestora o úpravu metodického pokynu č.2/2007tak, aby pokyn obsahoval mož-
nost zaúčtovat vložné do položky 511800 Ostatní sužby v případě, že bude vystaven cestovní pří-
kaz a tak usnadnit prezentaci výsledků tvůrčích aktivit akademických pracovníků VUT.“ 
 
Vysvětlila, proč je toto usnesení věcně nesprávné a doporučila, aby komise požadovaly zrušení 
tohoto usnesení včetně příslušné přílohy. Ekonomická i legislativní komise AS její návrh jedno-
značně přijaly a doporučily AS VUT přijmout toto usnesení:  
 
Návrh usnesení: 
AS VUT schvaluje zrušení usnesení č.10 a přílohu č.1 ze zápisu ze zasedání AS VUT č.6/2007 
konaného dne 19. 6. 2007 a pověřuje ekonomickou komisi, aby se touto problematikou zabývala. 
Hlasování: pro – 16  hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení: 
AS VUT schvaluje zápis ze zasedání AS VUT č.6/2007 konaného 19. 6. 2007 s těmito úpravami: 

1. Datum 13. 6. 2006 schválení vnitřního předpisu „Pravidla hospodaření a účtování VUT 
v Brně“Akademickým senátem VUT se doplňuje do přehledu vnitřních předpisů VUT ve 
vztahu k platné novele Zákona o VŠ 111/1998Sb., uvedeného v bodě 8 zápisu. 
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2. Usnesení č.10 a příloha č.1 zápisu se ruší. 
3. Diskusní příspěvek prof. Vávrové se doplňuje o dodatek „Požadavek hradit vložné 

z jiných zdrojů není důsledkem pravidel pro využívání doktorských kont FCH, ale dal-
ších omezení, která vznikla na úrovni pracoviště FCH.“ 

Hlasování: pro – 15  hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlas. 
 
UAS 2. 
AS VUT schvaluje zrušení usnesení č.10 a přílohu č.1 ze zápisu ze zasedání AS VUT č.6/2007 
konaného dne 19. 6. 2007 a pověřuje ekonomickou komisi, aby se touto problematikou zabývala. 
Výsledkem výše popsaných připomínek k zápisu je toto usnesení.  
 
UAS 3. 
AS VUT schvaluje zápis ze zasedání AS VUT č.6/2007 konaného 19. 6. 2007 s těmito úpravami: 

4. Datum 13. 6. 2006 schválení vnitřního předpisu „Pravidla hospodaření a účtování VUT 
v Brně“Akademickým senátem VUT se doplňuje do přehledu vnitřních předpisů VUT ve 
vztahu k platné novele Zákona o VŠ 111/1998Sb., uvedeného v bodě 8 zápisu. 

5. Usnesení č.10 a příloha č.1 zápisu se ruší. 
6. Diskusní příspěvek prof. Vávrové se doplňuje o dodatek „Požadavek hradit vložné 

z jiných zdrojů není důsledkem pravidel pro využívání doktorských kont FCH, ale dal-
ších omezení, která vznikla na úrovni pracoviště FCH.“ 

 

4.  INFORMACE PROREKTORŮ 
 

 prorektor Nový  
z pověření rektora VUT podal tyto informace : 
 soudní případ  J. Snášel versus studenti architektury byl rozhodnutím Nejvyššího soudu ČR 

o podjatosti JUDr. Dušana Schinzela vrácen k novému projednání 
 Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT v Brně pro rok 2008 byla připomínkována VR, 

SR, komisemi AS a některými z dalších součástí VUT. Po projednání s vedením byly při-
pomínky z větší části akceptovány a dokument bude předložen ke konečnému vyjádření AS 
VUT 

 dne 25. listopadu 2007 se uskuteční slavnostní otevření areálu FIT  
 dne 7. září 2007 byly otevřeny nové doplňkové prostory víceúčelové sportovní haly  VUT 

v areálu Pod Palackého vrchem, kde se budou v příštím roce konat České akademické hry. 
Vznikl tak největší univerzitní sportovní areál v ČR 

 většina rozvojových projektů VUT pro příští rok byla k termínu 20. 9. 2007 předána hlav-
nímu koordinátorovi dr. Škapovi. Zbývající RP musí být řešiteli doručeny nejpozději do 
pondělí 24. září 2007 

a připojil tyto informace z oblasti své působnosti: 
 na základě jednání VUT s ředitelem Technologického parku bylo rozhodnuto o novém 

umístění CEITEC v areálu Pod Palackého vrchem. Toto rozhodnutí bude projednáno s ředi-
telem Barkerem dne 25. 10. 2007  

 pro výběr návrhu na výstavbu areálu „ Akademické náměstí“ pro FaVU, FA a ÚSI bude 
realizována soutěž podle Zákona o veřejných zakázkách 

 časopis Brno Business uspořádal anketu  BRNO TOP 100. VUT v Brně umístilo v kategorii 
Společnost roku 2007 a rektor VUT v kategorii Osobnost roku 2007. 

 
 prorektor Švec 

 uvedl, že do prvních ročníků všech bakalářských (magisterských příp. doktorských) studij-
ních programů je na VUT přihlášeno 5474 (1943 příp. 409) studentů. Celkový počet studen-
tů v prvních ročnících je tedy 7826. V předcházejícím akademickém roce bylo do prvních 
ročníků na VUT přihlášeno celkem 8068 studentů  
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 sdělil, že od nového akademického roku VUT v Brně bude vydávat všem absolventům  čes-
ko- anglický diplom  

 dne 10. října 2007 proběhne workshop k aktuálnímu stavu příprav operačních programů 
VpK na MŠMT. 

 
 prorektor Jura 

 uvedl, že pracovníci CVIS realizovali první elektronické zápisy studentů FEKT v centrálním 
IS. Zápis začal probíhat od 5. září 2007 v nově připravených modulech centrálního IS.  Tato 
první zatěžkávací zkouška přechodu FEKT na centrální IS proběhla úspěšně 

 oznámil, že od července 2007 je novým ředitelem nakladatelství VUTIUM pan PhDr. Karel 
Blažek.  

 
 prorektor Fiala 

 sdělil, že po prvním výběrovém řízení  na obsazení  míst vedoucí(ho) a referentek/referentů 
Útvaru vnějších vztahů a marketingu, které bylo neúspěšné, proběhne druhé, které se usku-
teční 24. 9. 2007. Výběrová komise zasedá ve složení: prorektor Fiala, prorektor Jura, kves-
tor Kotek, doc. Světlík /UTB, Ing. Tikalová /MU, Ing. Hanušová, JUDr. Šauer, Ing. Marsová 

 informoval o plánované služební cestě ve dnech 21. – 27. 10. 2007 do Mansijska ( Ruská 
federace) s cílem navázání vzájemné spolupráce s univerzitou a získání doktorandů pro VUT 

 7. - 8. listopadu 2007 se uskuteční jednání rektorů a prorektorů pro vnější vztahy VUT a MU 
s Vídeňskou univerzitou a Vídeňskou technickou univerzitou. Proběhne i tisková konference 
a prezentace brněnských univerzit před Hospodářskou komorou Dolního Rakouska na půdě 
Velvyslanectví ČR ve Vídni 

 uvedl, že VUT v Brně získalo v akademickém roce 2007/2008 15 ( z 25 udělovaných ) sti-
pendií Jihomoravského centra mezinárodní mobility pro zahraniční studenty 

 dne 29. září proběhne schůzka prorektora pro vnější vztahy VUT s ředitelem JCMM a ná-
městkem hejtmana Jihomoravského kraje  Dr. Poledňákem o dalších perspektivách a směřo-
vání aktivit JCMM. 

 
 prorektor Kotoul 

 poukázal na zásadní strategické cíle v oblasti řízení vědy na VUT. Jednou z nutných podmí-
nek pro dosažení úspěšnosti VUT v oblasti řízení vědy je výchova tzv. manažerů vědy 
(science manager)  a kompletní elektronická dokumentace projektů 

 v souvislosti s přípravou manažerů vědy se plánují workshopy  za účasti zkušených rektorů 
domácích i zahraničních univerzit 

 podal informaci o stavu směrnice rektora, týkající se zakládání spin-off firem 
 informoval o jednání s členem RVaV doc. Viklickým o hodnocení velkých projektů apliko-

vaného výzkumu,  které současné typy  technologických výstupů VaV nepopisují. 
  

 
5. INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL 

Tento bod AS VUT projednal dne 21. 9. 2007 od 9:30 hodin. Doc. Münsterová informovala AS 
VUT o semináři MŠMT ze dne 18. 9. 2007 s názvem „Potřebujeme Bílou knihu?“ a o 13. zase-
dání předsednictva RVŠ. 
 
6.  SCHEMA OP VaVpI 

Prorektor Kotoul přednesl prezentaci nové struktury operačního programu VaV pI a návazností 
na operační program  VpK z hlediska možností jejich využívání na VUT. 
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7.  AKTUALIZACE DLOUHODOBÉHO ZÁMĚRU VUT V BRNĚ PRO ROK 2008 
 
Dokument „Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné,  vývojové, 
umělecké a další tvůrčí činnosti VUT pro rok 2008“ (stručně ADZ) předložil rektor  členům AS 
VUT  v elektronické podobě dne 7. 8. 2007. Správní rada se k němu vyjádřila dne 3. 9. 2007 a 
připomínky Vědecké Rady VUT byly AS doručeny dne 11. 9. 2007; byly projednány LK AS. 
EK AS projednala ADZ dne 11. 9. 2007 a LK dne 19. 9. 2007 od 8:00. Všechna tato stanoviska  
byla uvážena rektorem VUT, který dne 19. 9. 2007 společně s Dr. Škapou, prorektorem Novým 
a předsedou AS připravil finální verzi, která byla AS předložena ke schválení. Finální verze byla 
ještě projednána EK AS dne 21. 9. 2007 se závěrem: EK AS VUT doporučuje AS VUT schválit 
Aktualizaci Dlouhodobého záměru VUT v Brně pro rok 2008 v předložené verzi již se zapraco-
vanými připomínkami. Při projednávání v AS se k této verzi ADZ žádná další připomínka neob-
jevila. 

Návrh usnesení:  
AS VUT schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývo-
jové, umělecké a další tvůrčí činnosti VUT v Brně pro rok 2008. 
Hlasování: pro – 16  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 
 
UAS 4. 
AS VUT schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývo-
jové, umělecké a další tvůrčí činnosti VUT v Brně pro rok 2008. 
 

8. ŽÁDOST O PROJEDNÁNÍ ZÁMĚRU VYKOUPIT POZEMKY V  LOKALITÁCH „POD PALACKÉHO 
VRCHEM“ A „RAMZOVÁ.“ 
   
Dne 29. srpna 2007 předložil kvestor AS VUT žádost o projednání záměru vykoupit pozemky 
v lokalitě PPV a v lokalitě Ramzová. Žádost v elektronické podobě byla členům AS doručena 
dne 7. 9. 2007. Předseda Akademického senátu VUT požádal o stanoviska k této žádosti  eko-
nomickou komisi tak, aby na příštím zasedání AS VUT mohlo být k této žádosti přijato usnesení. 
  
9. PROJEDNÁNÍ ROZHODNUTÍ REKTORA Č. 11/2007–VÝŠE UBYTOVACÍHO STIPENDIA 
V OBDOBÍ KVĚTEN – SRPEN 2007. 
 
Prorektor Švec uvedl, že výše ubytovacího stipendia pro studenty VUT je v období květen – sr-
pen 2007 stejná jako v minulém roce ( 550 Kč/měsíc). V období září – prosinec 2007 bude uby-
tovací stipendium zvýšeno. Akademický senát bere na vědomí tuto informaci.  
 
10.  VYJÁDŘENÍ AS VUT K PODNĚTŮM A STANOVISKŮM SPRÁVNÍ RADY 
 
Dne 23. srpna 2007 byl Akademickému senátu VUT doručen tajemníkem Správní rady Ing. Kot-
kem přehled stanovisek a podnětů Správní rady VUT od roku 2004 až k poslednímu zasedání SR 
dne 3. 9. 2007. Stanoviska a podněty z jednání správní rady dne 3. 9. 2007 byl členům AS doru-
čena dne 19. 9. 2007. Předseda AS požádal, aby se LK a EK AS VUT na svých příštích  zasedá-
ních dle svých kompetencí těmito podněty a stanovisky zabývaly a zaujaly k nim stanovisko. 
  
11. STANOVISKA AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT K VÝSLEDKŮM JEDNÁNÍ NA VÝJEZDNÍM   
ZASEDÁNÍ AS VUT VE TŘECH STUDNÍCH 
 

 Mezifakultní výuka 
Prorektor Jura připravil prezentaci verze 06 – financování mezifakultní výuky a srovnání několi-
ka variant. Na závěr uvedl přednosti navrhované metody, která se jeví jako jednoduchá, těsně 
vázaná na rozpočet  VUT a tedy transparentní. Základní myšlenku tzv. centralizovaných systémů 
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mezifakultní výuky stručně popsal doc. Dalík. Srovnání metod, dotazy a následná obsáhlá disku-
se byly podnětem pro přijetí usnesení. 

Návrh usnesení:  
AS VUT žádá vedení VUT o analýzu změn studijních předpisů nutných k prohloubení mezifa-
kultní výuky a dále ukládá PK, EK a LK, aby se zabývaly analýzou dostupných systémů mezifa-
kultní výuky s cílem podpořit nalezení modelu vhodného implementaci na VUT. 
AS VUT děkuje za kvalitní prezentaci konkrétního modelu financování mezifakultní výuky pro-
rektoru Jurovi. 
Hlasování: pro – 17  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 
 

 Vytvoření nového schématu programu zasedání AS VUT 
Podstatou návrhu nového schématu zasedání AS, předloženého doc. Dalíkem, bylo zařazení in-
formativní části jednání (informace rektora, prorektorů, kvestora, tiskové mluvčí a informací z 
RVŠ) za hlavní plánované body jednání tak, jak se tento způsob zasedání Akademického senátu 
osvědčuje na FEKT VUT i ve většině AS univerzit v ČR. Členové AS  VUT tento návrh zamítli. 
V diskusi se objevily některé náměty pro jednání LK AS, zejména námět upřesnit sledování 
účasti členů AS VUT na zasedáních AS. 

Návrh usnesení: 

AS VUT ukládá LK, aby pro příští zasedání AS vytvořila návrh pro usnesení AS VUT 
z podnětů, které vzešly z jednání na téma: „ Vytvoření nového schématu programu zasedání AS 
VUT.“ 
Hlasování: pro – 16  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 1  hlas. 
 
 

 Metodika stanovení pedagogické zátěže učitelů na VUT a Systém ověřování vědomostí stu-
dentů na VUT 

Bezprostředně před zasedáním poslala předsedkyně PK Dr. Krupková členům AS návrh metodi-
ky stanovení pedagogické zátěže učitelů na VUT a informace o reakci děkanů fakult VUT na 
dotazník o způsobu ověřování vědomostí studentů VUT. Dr. Krupková podala k těmto materiá-
lům komentář. Po rozsáhlé diskusi Dr. Krupková uvedla, že tyto materiály po úpravě pošle všem 
členům AS a požádala o návrhy na doplnění v případě metodiky stanovení pedagogické zátěže 
učitelů na VUT a o zodpovězení dotazů v případě průzkumu forem ověřování a hodnocení stu-
dijních výsledků na fakultách VUT. Tyto reakce členů AS potom PK zpracuje a předloží k pro-
jednání na některém z dalších zasedání AS VUT.  

Návrh usnesení: 
AS VUT žádá své členy o připomínky a náměty k předloženým materiálům, které se týkají návr-
hu pravidel stanovení pedagogické zátěže a průzkumu o způsobu hodnocení znalostí studentů. 
Tyto podněty budou projednány na pedagogické komisi a poté na některém zasedání AS VUT. 
Hlasování: pro – 17  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 
 
UAS 5. 
AS VUT žádá vedení VUT o analýzu změn studijních předpisů nutných k prohloubení mezifa-
kultní výuky a dále ukládá PK, EK a LK, aby se zabývaly analýzou dostupných systémů mezifa-
kultní výuky s cílem podpořit nalezení modelu vhodného pro implementaci na VUT. 
AS VUT děkuje za kvalitní prezentaci konkrétního modelu financování mezifakultní výuky pro-
rektoru Jurovi. 
 
UAS 6. 
AS VUT ukládá LK, aby pro příští zasedání AS vytvořila návrh pro usnesení AS VUT 
z podnětů, které vzešly z jednání na téma: „ Vytvoření nového schématu programu zasedání AS 
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VUT.“ 
 
UAS 7. 
AS VUT žádá své členy o připomínky a náměty k předloženým materiálům, které se týkají návr-
hu pravidel stanovení pedagogické zátěže a průzkumu o způsobu hodnocení znalostí studentů. 
Tyto podněty budou projednány na pedagogické komisi a poté na některém zasedání AS VUT. 
 
12.  VYHLÁŠENÍ DOPLŇOVACÍCH VOLEB D SK AS VUT VE VOLEBNÍM  OBVODĚ STUDENTŮ FIT. 
 
Student Fakulty informačních technologií Bc. Jakub Mahdal sdělil, že podává rezignaci na člen-
ství v Akademickém senátu VUT. Uvedl, že hlavním důvodem rezignace je prodloužení voleb-
ního mandátu senátora na 3 roky, které je nekompatibilní s jeho studijním záměrem. Diskusi 
k tomuto bodu lze jednoznačně shrnout do tohoto prohlášení: AS VUT velmi oceňuje vysoké 
procento účasti a systematickou aktivní práci Bc. J. Mahdala v AS VUT i v EK AS VUT. 

Návrh usnesení: 

AS VUT vyhlašuje doplňovací volby do SK AS VUT ve volebním obvodu studentů FIT. 
Hlasování: pro – 17  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 
 
UAS 8. 
AS VUT vyhlašuje doplňovací volby do SK AS VUT ve volebním obvodu studentů FIT. 

 
13.  RŮZNÉ 

Z jednání EK AS dne 21. 9. 07 vzešly tyto návrhy usnesení AS VUT: 

Návrh usnesení: 

AS VUT důrazně upozorňuje vedení VUT a fakult na naléhavou potřebu shromažďovat v dosta-
tečném předstihu údaje nutné pro obdržení dotačních prostředků na rok 2008. Je nutné si uvě-
domit zásadní vliv těchto údajů na objem finančních prostředků na rok 2008. 
Hlasování: pro – 16  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 

Návrh usnesení: 
AS VUT podporuje tento záměr EK AS VUT : 
S ohledem na předcházející pozitivní výsledky jednání EK AS VUT s tajemníky fakult, ekono-
mická komise přizve tajemníky fakult na společné jednání nad rozpočtovou problematikou. Dů-
raz bude kladen na zvládnutí očekávaného propadu výše dotace na rok 2008 v důsledku omezení 
zdrojů ze strany MŠMT. Dále budou diskutovány možnosti převodu finančních prostředků 
z roku 2007 do roku 2008 prostřednictvím fondů s ohledem na připomínkovaný „Návrh vyhlášky 
o způsobu nakládání s příspěvkem ze státního rozpočtu na vzdělávací a vědeckou, výzkumnou, vývojo-
vou, uměleckou nebo další tvůrčí činnost a vedení evidence poskytnutých příspěvků“, který byl předložen 
dopisem č.j. 19 1999/2007-33 ministryně předsedovi Rady vysokých škol.
Hlasování: pro – 16  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 
 
EK i LK AS VUT se na svých jednáních dne 11. 9. 07 a 19. 9. 07 usnesly na doporučení, aby AS 
VUT navrhl rektorovi VUT udělit zlatou medaili VUT doc. Zbořilovi, předsedovi AS VUT 
v období 1999 – 2005. 

Návrh usnesení: 
AS VUT navrhuje, aby rektor VUT udělil zlatou medaili VUT panu doc. Ing. F. Zbořilovi, CSc. 
Hlasování: pro – 14  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 1  hlas. 
 
LK AS VUT se dne 19. 9. 07 usnesla na doporučení, aby AS VUT navrhl rektorovi VUT udělit 
stříbrnou medaili doc. Ing. Z. Lhotákové, CSc., dlouholeté předsedkyni LK AS VUT. 
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Návrh usnesení: 
AS VUT navrhuje, aby rektor VUT udělil stříbrnou medaili VUT paní doc. Ing. Z. Lhotákové, 
CSc. 
Hlasování: pro – 14  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 2  hlasy. 
 
Na základě doporučení EK AS 
 
Návrh usnesení: 
AS VUT doporučuje vedení VUT konfrontovat aktuální stavební programy součástí  VUT s vý-
počtově doloženými potřebami těchto součástí. 
Hlasování: pro – 15  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 
 
Student J. Mahdal navrhl, aby AS VUT požádal rektora VUT o aktuální informace o průběhu 
obnovy Dozorčí rady KaM a přípravy jejích jednání.  
 
Návrh usnesení: 
AS VUT opětovně žádá rektora VUT o urychlené vyjasnění situace související s Dozorčí radou 
kolejí a menz. 
Hlasování: pro – 16  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 
 
Ing. Hanušová upozornila členy AS na výroky v článku v MF DNES ze dne 19. září 2007, které 
vrhají negativní světlo na složení Správní rady VUT a na předsednictví primátora města Brna 
v této radě. Navrhla, aby se AS VUT vůči těmto neopodstatněným zkreslujícím výrokům ohra-
dil. 
 
Návrh usnesení: 
AS VUT odmítá dehonestující výroky na adresu VUT obsažené v článku Terezy Strnadové, uve-
řejněném v MF DNES dne 19. 9. 2007.   
Hlasování: pro – 16  hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů. 
 
UAS 9. 
AS VUT důrazně upozorňuje vedení VUT a fakult na naléhavou potřebu shromažďovat v dosta-
tečném předstihu údaje nutné pro obdržení dotačních prostředků na rok 2008. Je nutné si uvě-
domit zásadní vliv těchto údajů na objem finančních prostředků na rok 2008. 
 
UAS 10. 
AS VUT podporuje tento záměr EK AS VUT : 
S ohledem na předcházející pozitivní výsledky jednání EK AS VUT s tajemníky fakult, ekono-
mická komise přizve tajemníky fakult na společné jednání nad rozpočtovou problematikou. Dů-
raz bude kladen na zvládnutí očekávaného propadu výše dotace na rok 2008 v důsledku omezení 
zdrojů ze strany MŠMT. 
Dále budou diskutovány možnosti převodu finančních prostředků z roku 2007 do roku 2008 pro-
střednictvím fondů s ohledem na připomínkovaný „Návrh vyhlášky o způsobu nakládání s příspěv-
kem ze státního rozpočtu na vzdělávací a vědeckou, výzkumnou, vývojovou, uměleckou nebo další tvůrčí 
činnost a vedení evidence poskytnutých příspěvků“, který byl předložen dopisem č.j. 19 1999/2007-33 
ministryně předsedovi Rady vysokých škol.  
 
UAS 11. 
AS VUT navrhuje, aby rektor VUT udělil zlatou medaili VUT panu doc. Ing. F. Zbořilovi, CSc. 
 
UAS 12. 
AS VUT navrhuje, aby rektor VUT udělil stříbrnou medaili VUT paní doc. Ing. Z. Lhotákové, 
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CSc. 
 
UAS 13. 
AS VUT doporučuje vedení VUT konfrontovat aktuální stavební programy součástí  VUT s vý-
počtově doloženými potřebami těchto součástí. 
 
UAS 14. 
AS VUT opětovně žádá rektora VUT o urychlené vyjasnění situace související s Dozorčí radou 
kolejí a menz. 
 
UAS 15. 
AS VUT odmítá dehonestující výroky na adresu VUT obsažené v článku Terezy Strnadové, uve-
řejněném v MF DNES dne 19. 9. 2007. 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 16. 10. 2007 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

 
 
 
V Brně dne 3. 10. 2007 
 
Zapsala: Ing. Věra  Tošovská         
 
 
 
                                                
               Veronika Donthová                                             Doc. RNDr. Josef Dalík, CSc.  
předsedkyně Studentské komory AS VUT                             předseda AS VUT 
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